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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: Υπουργό Ανάπτυξης κ. Τ. Θεοδωρικάκο 

Θέμα: Καθυστέρηση στην έκδοση του Οδηγού Αξιολόγησης για το 
καθεστώς Αγροδιατροφής του Αναπτυξιακού Νόμου 4887/2022 

Ο Αναπτυξιακός Νόμος 4887/2022 θεσπίστηκε με σκοπό την παροχή 
κινήτρων για την προώθηση επενδύσεων σε διάφορους τομείς, μεταξύ 
των οποίων και ο ιδιαίτερα κρίσιμος για την εθνική οικονομία τομέας της 
Αγροδιατροφής, Πρωτογενούς Παραγωγής και Μεταποίησης Γεωργικών 
Προϊόντων, Αλιείας και Υδατοκαλλιέργειας. 

Σε ό,τι αφορά τη διαδικασία αξιολόγησης των επενδυτικών σχεδίων, στο 
άρθρο 19,§10 του νόμου 4887/2022, αναφέρεται ότι ‘’ο Υπουργός 
Ανάπτυξης και Επενδύσεων εκδίδει Οδηγό Αξιολόγησης Επενδυτικών 
Σχεδίων, ο οποίος αναρτάται στην ιστοσελίδα της Γενικής Γραμματείας 
Ιδιωτικών Επενδύσεων και Σ.Δ.Ι.Τ. και περιλαμβάνει τις μεθόδους 
ελέγχου των προϋποθέσεων νομιμότητας και τις μεθόδους αξιολόγησης, 
τα πρότυπα κόστη ανά είδος επενδυτικών σχεδίων και λοιπές οδηγίες για 
την ορθή εκτέλεση του έργου της αξιολόγησης’’. 

Ωστόσο, από τις διαθέσιμες πληροφορίες στον ιστότοπο της Γ.Γ.Ι.Ε., ενώ 
φαίνεται ότι έχουν εκδοθεί οδηγοί αξιολόγησης για τα καθεστώτα 
«Ενίσχυση Τουριστικών Επενδύσεων» και «Μεταποίηση-Εφοδιαστική 
Αλυσίδα», δεν υπάρχει τέτοιος οδηγός για το καθεστώς «Αγροδιατροφή 
– πρωτογενής παραγωγή και μεταποίηση γεωργικών προϊόντων – Αλιεία 
και Υδατοκαλλιέργεια».  

Με δεδομένη την ανάγκη στήριξης των επενδύσεων στο τομέα της 
αγροδιατροφής για την ανάπτυξη της ελληνικής οικονομίας,  
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Με δεδομένη την ανάγκη να διασφαλιστεί η διαφάνεια, η 
αποτελεσματικότητα και η ταχύτερη απορρόφηση των διαθέσιμων 
πόρων του Αναπτυξιακού Νόμου,  

Με δεδομένο το γεγονός ότι αυτή η καθυστέρηση έχει προκαλέσει 
προβλήματα στη διαδικασία και αναστάτωση στους επενδυτές, 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο κ. ΥΠΟΥΡΓΟΣ 

1. Για ποιους λόγους δεν έχει ακόμη εκδοθεί ο Οδηγός Αξιολόγησης για 
το καθεστώς Αγροδιατροφής του Αναπτυξιακού Νόμου 4887/2022; 

2. Πότε προβλέπεται να δημοσιευθεί, ώστε να διασφαλιστεί η 
απρόσκοπτη υλοποίηση των επενδύσεων στον αγροδιατροφικό 
τομέα; 

3. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθεται να αναλάβει το Υπουργείο για την 
επίσπευση της διαδικασίας και τη διευκόλυνση των επενδυτών που 
ενδιαφέρονται για τον κλάδο της αγροδιατροφής; 
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